



Svenska Bangolförbundet

Organisation Styrelsen	Datum 3 mars 2020	Dokument Protokoll
---------------------------	----------------------	-----------------------

Protokoll fört vid styrelsemöte via telefonmöte med förbundsstyrelsen den 3 mars 2020.

Närvarande:

Styrelseledamöter:

Leif Nilsson (LN, ordf.), Hans Bergström (HB),
Stefan Gillberg (SG), Christian Eriksson (CE),
Elisabeth Brandt (EB), Ulf Kristiansson (UK),
Agneta Harrysson (AH) och Per Mattsson (PM).

Personal: Mats Nilsson (MN, adj.)

Förhinder:

-

Vid protokollet:

Mats Nilsson

§ 1 **Mötets öppnande**

LN hälsade alla välkomna och öppnade därmed mötet.

§ 2 **Godkännande av föredragningslistan**

Föredragningslistan har lagts upp den 19 feb i Styrelsens gemensamma dropbox "SBGF Styrelse". LN berättade att det inte är något vanligt styrelsemöte eftersom vi inte skall gå igenom några kommitté- eller ekonomiska rapporter. Utan vi fokuserar oss främst på årsmötet första helgen i april. Mötesordförande frågade om det fanns något som skulle läggas till på övriga frågor, men ingen av mötesdeltagarna hade något att tillägga.

Förbundsstyrelsen beslutade

att godkänna föredragningslistan.

§ 3 **Protokolljusterare**

Förbundsstyrelsen beslutade

att utse AH att tillsammans med ordförande justera protokollet.

§ 4 **Genomgång av föregående mötesprotokoll.**

Förbundsstyrelsen beslutade

att godkänna mötesprotokollet från den 17/2-2020.



Organisation Styrelsen	Datum 3 mars 2020	Dokument Protokoll
---------------------------	----------------------	-----------------------

§ 5 VU-mötet 25/2.

LN informerade styrelsen om det senaste VU-mötet som hölls den 25 feb. Där togs upp godkännande av platsannonser för Sportchef. Punkter till Årsmötet behandlades vilket vi tar upp på punkt 6 i dagens möte. SG tog upp om en uppdatering av vår handlingsplan för antidoping samt fortsatt arbete kring GDPR. När det gäller GDPR skall LN, HB och MN träffa en leverantör den 9 mars för att säkra upp att vi håller oss inom GDPR-reglerna. Till sist nämnde LN att valberedning haft problem med att få fram kvinnlig kandidat till styrelsen. Kontakter med valberedningen har skett och de jagar nu febrilt efter en kvinnlig kandidat.

§ 6 Årsmötet

MN tog fram ett dokument om förbundshandlingar 2020. LN ville justera föredragningslistan på förbundsmötet. Att under §14 skall det var enligt följande;

- Styrelsens proposition 1 – förslag på reviderade stadgar
- Styrelsens proposition 5 – förslag till ny serieindelning 2022
- Inkomna motioner med förbundsstyrelsens utlåtande

Och att skriva övriga propositioner inom parentes efter de punkter som de avser. Proposition 2 under §12, proposition 4 under §13 och proposition under §18

LN har fått svar på sin fråga av RF dvs om även distrikten måste uppfylla kravet på minst 40–60% fördelning av kvinnor och män i styrelsen. Det fanns inget krav för distrikten, men i RF allmänna bestämmelser paragraf 3 så skall man sträva efter jämlikhet. Därmed kunde LN presentera sitt slutliga förslag på reviderade stadgar inför årsmötet till styrelsen.

Förbundsstyrelsen beslutade

att godkänna förslaget från LN på reviderade stadgar som proposition 1 till förbundshandlingarna.

Men om de reviderade stadgarna klubbas igenom på årsmötet så träder de i kraft omgående. Vilket i så fall betyder att en av motionerna inte kommer att behandlas eftersom den lämnats in av enskild medlem och inte av en förening.

Förbundsstyrelsen beslutade

att MN tar kontakt med motionären och förklara situationen samt informerar mötesordförande om det ev. problemet som kan dyka upp.

HB fick på senaste mötet igenom sitt förslag till ny serieindelning, proposition 5. Men att han skulle göra några få justering tills detta möte. Det hade han nu gjort vilket var lägre kostnad för de lägsta divisionerna, 4-manna lag i division 3 samt något mildare sanktioner till klubbar som inte vaccinerat klubben.



Svenska Bangolförbundet

Organisation Styrelsen	Datum 3 mars 2020	Dokument Protokoll
---------------------------	----------------------	-----------------------

SG visade upp en uppdaterad handlingsplan för Anti doping. Den är synkad med proposition 5, förslag på ny serieindelning. Om proposition 5 eller de delar som berör anti doping går igenom på årsmötet så kan vi besluta om handlingsplanen på det konstituerade styrelsemötet efter årsmötet. SG har även kollat med Svensk Antidoping ifall vi kan göra dessa ändringar i vår handlingsplan och det var inga problem för de. På mötet pratades det även om att fler alkotroller skall göras samt att Svensk Antidoping skall komma ut och göra dopingtester på en tävling.

HB ansåg att vi skulle "high-lighta om proposition 5 - ny serieindelning på hemsida & FB snarast möjligt, dels för att locka folk till årsmöte och dels så att folk inte tror att vi försöka "mörka" något inför årsmötet.

Förbundsstyrelsen beslutade

att MN lägger ut nyheten på hemsidan och FB snarast möjligt

CE undrade om det står något om LOK-stöd i vår årsberättelse? MN kunde inte svara på det på rak arm, utan skulle kolla upp det och återkomma med svar.

§ 7 Övriga frågor

Inga övriga frågor behandlades.

§ 8 Mötets avslutande

LN tackade alla deltagarna och förklarade mötet för avslutat.

Mötessekreterare

Mats Nilsson

Mötesordförande

Leif Nilsson

Justeras

Agneta Harrysson